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Referat: Uddannelsesudvalgsmøde 

Mødetidspunkt 9. juni 2021 kl. 12.15 - 15.00 

Mødested Online  

Referent Mette Ryesgaard Larsen 

Deltagere Annelise Pedersen, HP Byg 

Christian Adler Wennerwald,  

Henrik Brohus, AAU 

Jens Nielsen, Støvring Gymnasium 

Jørgen Lindgaard Christensen 

Karina Jepsen, KF 

Steffen Damgaard, EUC Nord 

Kjeld Bjerg, Bjerg Arkitektur 

Vicki Banch Friis Frederiksen, Act2Learn 

Carl Redmond, UCN 

Henriette Hassing, UCN 

Helena Jeantis Schou, studerende på 7. semester 

Mads Oien Nielsen, studerende på 5. semester 

Bruno Larsen 

 

Mødeleder Bruno Larsen 

Afdeling UCN Studiekontor 
  

 

1. Godkendelse af referat  

Referatet blev godkendt 

 

2. Ny procedure for udarbejdelse af dagsorden og 
godkendelse af referat v/ Karina og Bruno (15 min) 

Det er besluttet at Bruno og Karina fremover i samarbejde laver dagsorden. Mette Indkalder punkter 

til dagsorden ca. 10 dage før mødet.  

3. Bordet rundt (40 min) 

Karina 

Aalborg kommune har rigtig travlt. Der er rigtig mange byggesager, +5000, hvilket gør at sagsbe-

handlingen desværre bliver forlænget. 

Udviklingsarbejdet ligger stille grundet driften. Har forsøgt at holde liv i det og har implementeret 

BR18 og de ændringer der er i forhold til, hvad der skal leveres.  
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Kjeld: 

Der er rimelig aktivitet alle steder. Bjerg Arkitektur er kommet gennem corona uden at miste arbejde.  

Har udvidet Aalborg kontoret med 2 mand og har derudover ansat 2 landskabsarkitekter til at bygge 

uderum, fx barets grønne univers. 

Jørgen 

Kommunal sagsbehandling har taget overhånd. Bevæger sig også ind i bæredygtighed, har budt ind 

på børnehave projekt på Stigsborg Brygge i Nørresundby. 

Steffen 

Det går fint i Hjørring. Tilmeldingstallene er lidt lavere, end de plejer.   

EUC Nord oplever en stigende tendens i lysten til at videreuddanne efter endt EUD uddannelse.  

Eleverne bruger uddannelsen som en opsparing. De ønsker at arbejde i branchen i en årrække in-

den de fortsætter på videregående uddannelse. De unge er bevidste om at dygtiggøre sig. 

Christian 

Er startet i nyt job for 1 måned siden. Valgte at skifte forsvaret ud med boligselskabet Nordjylland. 

Har fået ansvaret for 8 viceværter. Vores selskab er lidt anderledes, da vi mange små bebyggelser, 

spredt rundt i hele Nordjylland. Glæder sig at komme mere ind i opgaverne.  

Henrik 

Corona har fyldt rigtigt meget og har betydet meget for de studerende socialt. AAU er kommet for-

nuftigt igennem og satser på helt almindelig opstart til september. 

AAU følger nøje regeringens udspil om udflytning af uddannelserne bioanalytiker, tandlæge og soci-

alrådgiver til Hjørring. Tandlægeuddannelsen er en dyr uddannelse at starte op, grundet udstyr. Uni-

versitet ved endnu ikke,  hvilken betydning det for at antal studiepladser. 

 

Mads 

Intet 

 

Helena 

Intet 

 

Jens 

Da Jens har valgt at gå på pension pr. 30. juni, skal der ansættes ny rektor på Støvring Gymnasium. 

Det betyder også at Jens stopper i uddannelsesudvalget.  

 

Carl 

Der er meget at se til, underviserne skal til at omlægge fra online til mere fysisk undervisning. Det 

bliver dejligt at komme tilbage til en mere normal hverdag.  

 

Henriette 

Glæder sig til at komme tilbage til fysisk undervisning. Flere er ved at være coronatrætte. 



 

9. juni 2021 

Referat: Uddannelsesudvalgsmøde 

Professionshøjskolen UCN 3/4 

Annelise 

Der sker rigtig meget i byggebranchen. HP-byg har projekter i Aalborg, Kolding og på Sjælland. Pt. 

har HP Byg 5 praktikanter i Jylland og 3 praktikanter på Sjælland.     

4. Pause (15 min) 

 

 

 

5. Orientering fra uddannelsen v/ Bruno (30 min)  
 
Resultater af kvalitetsarbejdet for 2020 samt handleplaner for 2021  

Bruno gennemgik kvalitetsmålene 2020. Det ser rigtigt fint ud, der er dog et punkt, studiemiljø, hvor 

de studerende, ikke er helt tilfredse.  

Match mellem tilegnede kompetencer på uddannelsen 

Se bilag Kvalitetsarbejde – Byggeri 2021 

 

Status på undervisning, praktik og eksamen under Covid restriktionerne 

De fleste klasser er tilbage fysisk. Vi kan endnu ikke se, på karakternene at der har været covid-19 

Arbejder på at vores 7. semester studerende, som bor i Hjørring og omegn tilbydes arbejdsstation 

på UCNs campus i Hjørring. 

 

Status på det landsdækkende arbejde med udvikling af konstruktøruddannelsen. Orienterede 

om arbejdet i skolenetværket. Her har der været fokus på de studerende og medarbejdernes trivsel 

under hjemsendelsen, verdensmålene, samarbejde med værdiByg mm.  

Se bilag BK – Årsberetning 2020 og Handleplan 2021. 

 

Samarbejde med §19 udvalget. Her er der ønske om mere fokus på renovering i uddannelsen, Net-

værket har analyseret i studieordningen, og uddannelserne har meldt tilbage til §19 udvalget at re-

novering primært ligger på 5. semester.  

Dette gav en dialog blandt uddannelsesudvalgets medlemmer. Uddannelsesudvalget bakker op om-

kring vigtigheden af renovering, da det yderst relevant og bliver større og mere omfattende arbejde 

fremadrettet. Det er vigtigt at de studerende også bliver klædt godt på, til at varetage opgaver som 

krav om bæredygtighed, genanvendelse af nedbrydningsmaterialer mm.   

Bjerg Arkitektur vil gerne tage en dialog omkring dette. Det er vigtigt at se, hvor branchen er på vej 

hen. Der er stor opbakning fra uddannelsesudvalget til at uddannelsen tager renovering mere ind i 

uddannelsen.  

Det er besluttet at sætte renovering på dagsorden til næste møde.  

 

RPL og VUE v/ ph.d. Peter Gade (30 min)  
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Peter orienterede om de første resultater på indarbejdelse af RPL (refleksiv praksislæring) i valgde-

len på uddannelsen samt arbejdet med forskning og udvikling.  

Se bilag RPL og FoU ved bygningskonstruktøren.  

 

6. Orientering om akademiuddannelsen i Byggeteknologi og 
øvrige efter- og videreuddannelsestiltag inden for bran-
chen v/ Vicki Banch Friis Frederiksen (30 min)   
 
Vicki deltager på mødet, for at orientere om, hvilke muligheder der er for efter- videreuddannelse 

indenfor branchen. Se bilag Præsentation Efter-videreuddannelse.  

 

7. Eventuelt (5 min) 

UCN har valgt at holde årets dimissioner fysisk på campus. 

8. Næste møde 

Onsdag d. 22. september 2021, kl. 12.00 – 15.00. 

 

 

 

 

 

 


